



La Sala Thai Menu

La Sala 泰式菜单

Our menu covers the classics, including Pad Thai, red and green curries as well as the more authentic flavours and combinations that you might find on the streets of Thailand. The menu is based around sharing bowls and bites – perfect for couples, groups and singletons alike. This concept allows you to try, discover and explore the tastes of Thailand. We hope that each time you dine with us you find a new favourite dish to share and enjoy.

我们的菜单涵盖了各式经典菜系，如：泰式炒河粉、青咖喱和红咖喱，这些您可能在泰国街道上遇到的正宗口味食品。本菜单以共餐为基础，特别适合夫妻、团体和单人。这个概念让您能尝试、发现和探索泰国的风味。我们希望您每次在我们这里用餐可以找到您喜欢的新菜式，从中获得享受和进行分享。



Farang Favourites

外国人最爱

Satay Ruam P

什锦沙爹

Marinated chicken, pork and beef skewers with peanut sauce and cucumber relish
腌鸡肉、猪肉和牛肉串，搭配花生酱和腌黄瓜

360

Som Tum Gai Yang

烤鸡酸辣木瓜丝

Green papaya with cherry tomatoes, stick beans and peanuts with roast chicken
青木瓜丝搭配樱桃番茄、豆棒和花生，以及烤鸡

350

Tom Yum Goong Nam Kon

冬阴功浓汤

Famous Thai soup with prawns, mushrooms, kaffir lime and lemongrass
著名泰式酸辣汤，搭配虾肉、蘑菇、青柠和香茅

450

Phad See Ew Moo P

猪肉酱油炒粿条

Wok-fried flat noodles with vegetables and pork loin
锅炒板面河粉搭配蔬菜和猪腰肉

460

 Contains Pork
含猪肉

 Vegetarian
素食

 Spicy
辛辣

Prices are in Thai Baht, subject to 10% service charge and 7% government tax.
价格以泰铢为单位，须征收10%的服务费和7%的政府税。

Please inquire with senior management if you have any dietary restrictions, allergies or special considerations.
如果您有任何饮食限制、过敏或特别注意事项，请咨询我们的高层管理人员。



Satay Ruam



Tom Yum Goong Nam Kon



Phad See Ew Moo



Som Tum Gai Yang

Phad Thai Goong Sod 🌶️
泰式鲜虾炒河粉

Stir-fried rice noodles with prawns, tofu, shallots, chives and sweet tamarind sauce
快炒河粉搭配虾、豆腐、青葱、细香葱和甜酸角酱

580

Phad Kraprao Gai 🌶️🌶️
鸡肉炒甲抛

Wok-fried minced chicken, garlic, chilli and hot basil
锅炒鸡肉、蒜头、辣椒和罗勒叶

420

Gai Phad Med Mamuang 🌶️
鸡肉炒腰果

Stir-fried chicken, cashew nuts, pineapple, carrots, onions and dried chillies
快炒鸡肉、腰果、菠萝、胡萝卜、洋葱和干辣椒

450

Panang Neua 🌶️🌶️
红咖喱牛肉

Beef Panang curry enhanced with sweet basil and kaffir lime leaves
牛肉帕能咖喱搭配甜罗勒和青柠叶

890

Gaeng Kiew Waan Gai 🌶️🌶️
青咖喱鸡

Classic Thai green curry with chicken, peas, eggplant and sweet basil
经典泰式青咖喱搭配鸡肉、豌豆、茄子和甜罗勒

620

P Contains Pork
含猪肉

 Vegetarian
素食

 Spicy
辛辣

Prices are in Thai Baht, subject to 10% service charge and 7% government tax.
价格以泰铢为单位，须征收10%的服务费和7%的政府税。

Please inquire with senior management if you have any dietary restrictions, allergies or special considerations.
如果您有任何饮食限制、过敏或特别注意事项，请咨询我们的高层管理人员。



Phad Thai Goong Sod



Phad Kraprao Gai



Panang Neua



Gai Phad Med Mamuang



Gaeng Kiew Waan Gai

Snacks

小吃

Thod Mun Khao Pod 🥦🌶️ 290
玉米炸饼

Curry sweet corn fritters with sweet and sour sauce
咖喱甜玉米片搭配酸甜酱

Buea Thod Goong 🌶️ 370
酥脆炸虾

Crispy curry flavoured prawns and bitter leaves with sweet chilli sauce
咖喱风味酥脆虾和苦叶，搭配甜辣酱

Kor Moo Yang 🌶️🌶️ 350
烤猪颈肉

Barbecued pork neck served with spicy roasted rice sauce
烤猪颈肉搭配辛辣烤米酱

Mee Kob Sam Rod 🥦 270
三味脆面

Crispy sweet and sour noodles, bean sprouts, tofu, chives and fried shallots
酥脆酸甜面，豆芽，豆腐，细香葱和油葱

P Contains Pork
含猪肉

🥦 Vegetarian
素食

🌶️ Spicy
辛辣

Prices are in Thai Baht, subject to 10% service charge and 7% government tax.
价格以泰铢为单位，须征收10%的服务费和7%的政府税。

Please inquire with senior management if you have any dietary restrictions, allergies or special considerations.
如果您有任何饮食限制、过敏或特别注意事项，请咨询我们的高层管理人员。



Thod Mun Khao Pod



Buea Thod Goong



Kor Moo Yang



Mee Kob Sam Rod

Por Pia Poo Thod

蟹肉薄饼

Deep-fried crab spring rolls served with sweet chilli sauce
油炸蟹肉春卷搭配甜辣酱

320

Por Pia Goong Sod

鲜虾薄饼

Fresh spring rolls with, shrimps, glass noodles, mushrooms, cucumber and mint leaves with sweet and sour sauce
新鲜春卷搭配虾肉、粉丝、蘑菇、黄瓜和薄荷叶，搭配酸甜酱

480

Toe Kuaw

酥脆豆干

Crispy bean curd and bean sprouts, chives, peanuts, sweet and sour chilli sauce
酥脆豆腐和豆芽，细香葱，花生，以及酸甜酱

350

Krathong Tong

黄金袋

Crispy golden cups served with a filling of corn, peas, chilli and coriander flavoured with tamarind sauce
酥脆黄金袋，内馅玉米、豌豆、辣椒和胡荽，搭配酸角酱调味

290

 Contains Pork
含猪肉

 Vegetarian
素食

 Spicy
辛辣

Prices are in Thai Baht, subject to 10% service charge and 7% government tax.
价格以泰铢为单位，须征收10%的服务费和7%的政府税。

Please inquire with senior management if you have any dietary restrictions, allergies or special considerations.
如果您有任何饮食限制、过敏或特别注意事项，请咨询我们的高层管理人员。



Por Pia Poo Thod



Por Pia Goong Sod



Toe Kuaw



Krathong Tong

Salads

沙拉

Yam Som-O  

凉拌柚子

Pomelo salad with cherry tomatoes, red onion, cashew nuts and tamarind dressing
柚子沙拉搭配樱桃番茄、红洋葱、腰果和罗望子调味料

350

Yam Talay  

海鲜凉拌

Tiger prawns, squid, mussels, crab, onion, tomatoes and capsicum with spicy dressing
虎虾、鱿鱼、淡菜、蟹肉、洋葱、番茄和辣椒，搭配辛辣调味料

520

Laab Ped 

凉拌酸辣鸭肉

Spicy minced duck salad with shallots, roasted rice and chilli powder
辛辣鸭肉末沙拉搭配香葱、烤米和辣椒粉

380

Yam Pak Groot Goong 

凉拌蕨菜虾仁

Poached fern salad with prawns, shallots, spring onions and lime dressing
水煮蕨菜沙拉搭配虾仁、细香葱、春葱和青柠调味料

480

Yam Gai Yang 

凉拌烤鸡

Grilled chicken, tomatoes, onion and celery with a spicy and sour sauce
烤鸡、番茄、洋葱和芹菜，搭配酸辣酱

370

 Contains Pork
含猪肉

 Vegetarian
素食

 Spicy
辛辣

Prices are in Thai Baht, subject to 10% service charge and 7% government tax.
价格以泰铢为单位，须征收10%的服务费和7%的政府税。

Please inquire with senior management if you have any dietary restrictions, allergies or special considerations.
如果您有任何饮食限制、过敏或特别注意事项，请咨询我们的高层管理人员。



Yam Som-O



Laab Ped



Yam Talay



Yam Pak Groot Goong



Yam Gai Yang

Soups

汤

Tom Si-Klong Moo Bai Cha-Muang P 320
藤黄奶牛茯苓炖猪排骨

Slow cooked pork ribs with Chamuang leaves
藤黄奶牛茯苓炖猪排骨

Tom Kra Thi Pak Miang Goong 450
藤黄奶牛茯苓炖猪排骨

Coconut soup with jungle leaves and prawns
藤黄奶牛茯苓炖猪排骨

Pak Grad Gaew Kub Hed Hom Tom 🥬 270
生菜蘑菇清汤

Clear soup with iceberg lettuce and dried shitake mushrooms
清汤搭配卷心莴苣和干香菇

P Contains Pork
含猪肉

🥬 Vegetarian
素食

🔥 Spicy
辛辣

Prices are in Thai Baht, subject to 10% service charge and 7% government tax.
价格以泰铢为单位，须征收10%的服务费和7%的政府税。

Please inquire with senior management if you have any dietary restrictions, allergies or special considerations.
如果您有任何饮食限制、过敏或特别注意事项，请咨询我们的高层管理人员。



*Pak Grad Gaew Kub Hed Hom Tom-
Cha-Muang*



Tom Kra Thi Pak Miang Goong



Tom Si-Klong Moo Bai Cha-Muang

Meat

肉类

Krua Kling Neua

牛肉辣炒咖喱

Dry spicy minced beef in yellow curry paste
干辛辣牛肉末搭配黄咖喱酱

750

Gai Phad King Khuen-Chai

鸡肉炒姜丝芹菜

Wok-fried chicken with ginger and Thai celery
锅炒鸡肉搭配姜丝和泰国芹菜

420

Ped Yang Naam Ma-Kham

酸角汁烤鸭

Grilled duck breast with tamarind sauce and crispy shallots
烤鸭胸肉搭配酸角酱和酥脆葱丝

520

Gai Phad Prik Kaeng

红咖喱炒鸡

Sliced chicken with green beans in red curry paste
鸡肉片搭配青豆炒红咖喱酱

430

Phuket Moo Hong

普吉五香肉

Slow cooked pork belly with black sweet soy sauce, palm sugar and cinnamon sticks
慢焖五花猪肉搭配黑甜酱油、棕榈糖和肉桂

590

 Contains Pork
含猪肉

 Vegetarian
素食

 Spicy
辛辣

Prices are in Thai Baht, subject to 10% service charge and 7% government tax.
价格以泰铢为单位，须征收10%的服务费和7%的政府税。

Please inquire with senior management if you have any dietary restrictions, allergies or special considerations.
如果您有任何饮食限制、过敏或特别注意事项，请咨询我们的高层管理人员。



Krua Kling Neua



Gai Phad Prik Kaeng



Gai Phad King Khuen-Chai



Phuket Moo Hong

Seafood

海鲜类

Poo Nim Pad Phong Ka-Ree

海鲜类

Crispy fried soft shell crabs with yellow curry, egg, onion and celery
酥脆炒软壳蟹搭配黄咖喱、鸡蛋、洋葱和芹菜

750

Sa-Taw Goong Pad Ka-Phi

臭豆虾炒虾酱

Stir-fried shrimp with Thai green beans in shrimp paste
快炒虾仁搭配泰国青豆和虾酱

780

Pla Muk Thod Kratiam Prik Tai

蒜蓉鱿鱼

Deep-fried squid with crispy garlic and pepper
炸鱿鱼搭配酥脆蒜蓉和胡椒

450

Goong Thod Phad Prew Waan

酸甜虾

Sweet and sour tiger prawns with cucumber, pineapple, spring onions and tomatoes
酸甜虎虾搭配黄瓜、凤梨、大葱和番茄

950

 Contains Pork
含猪肉

 Vegetarian
素食

 Spicy
辛辣

Prices are in Thai Baht, subject to 10% service charge and 7% government tax.
价格以泰铢为单位，须征收10%的服务费和7%的政府税。

Please inquire with senior management if you have any dietary restrictions, allergies or special considerations.
如果您有任何饮食限制、过敏或特别注意事项，请咨询我们的高层管理人员。



Poo Nim Pad Phong Ka-Ree



Sa-Taw Goong Pad Ka-Phi



Pla Muk Thod Kratiam Prik Tai



Goong Thod Phad Prew Waan

Khao Phad Poo

蟹肉炒饭

Wok-fried rice with crab meat, onions, tomatoes, spring onions and egg
锅炒饭搭配蟹肉、洋葱、番茄、大葱和鸡蛋

550

Pla Som Lee Thord Nam-Pla

鱼露炸棉鱼

Deep-fried cotton fish with fish sauce and green mango salad
油炸棉鱼搭配鱼露和青芒果沙拉

950

Pla Grapong Yang

烤鲈鱼

Grilled whole sea bass wrapped in banana leaves with a selection of Thai sauces
烤香蕉叶包海鲈鱼搭配精选泰国酱料

900

Pla Grapong Dang Neung Bai Toey

香兰叶蒸红鲷鱼

Steamed red snapper in pandan leaves with a spicy and sour sauce
蒸香兰叶包红鲷鱼搭配酸辣酱

850

 Contains Pork
含猪肉

 Vegetarian
素食

 Spicy
辛辣

Prices are in Thai Baht, subject to 10% service charge and 7% government tax.
价格以泰铢为单位，须征收10%的服务费和7%的政府税。

Please inquire with senior management if you have any dietary restrictions, allergies or special considerations.
如果您有任何饮食限制、过敏或特别注意事项，请咨询我们的高层管理人员。



Khao Phad Poo



Pla Som Lee Thord Nam-Pla



Pla Grapong Yang



Pla Grapong Dang Neung Bai Toey

Curries

咖喱类

Massaman Kae 🌶️

羊肉玛莎曼

Lamb shank massaman with potatoes, onion and peanuts
羊腿肉玛莎曼咖喱搭配土豆、洋葱和花生

890

Kaeng Som Pla 🌶️🌶️🌶️

酸辣鱼

Sea bass orange curry with mixed vegetables
黑鲈鱼酸橙咖喱搭配什锦蔬菜

580

Kaeng Prik Moo Thaw-Ploo P 🌶️🌶️

辛辣猪肉

Pork red pepper curry with wing beans
猪肉红辣椒咖喱搭配龙豆

450

Kaeng Poo Bai Cha-Ploo 🌶️🌶️

假蒟叶辛辣蟹

Crab meat curry in coconut milk served with small rice noodles and crispy garlic
蟹肉咖喱椰奶搭配细米线和酥脆蒜蓉

780

Kaeng Hang-Ley Neau 🌶️

咖喱红焖牛肉

Braised beef in red curry with ginger, garlic and tamarind juice
红咖喱焖熟牛肉搭配姜丝、蒜头和酸角汁

890

Kaeng Khiew Waan Tow Hoo 🌿

青咖喱豆腐

Hard tofu green curry with peas, eggplant and sweet basil
硬豆腐青咖喱搭配豌豆、茄子和甜罗勒叶

420

P Contains Pork
含猪肉

🌿 Vegetarian
素食

🌶️ Spicy
辛辣

Prices are in Thai Baht, subject to 10% service charge and 7% government tax.
价格以泰铢为单位，须征收10%的服务费和7%的政府税。

Please inquire with senior management if you have any dietary restrictions, allergies or special considerations.
如果您有任何饮食限制、过敏或特别注意事项，请咨询我们的高层管理人员。



Massaman Kae



Kaeng Prik Moo Thaw-Ploo



Kaeng Hang-Ley Neau



Kaeng Som Pla



Kaeng Poo Bai Cha-Ploo Ploo



Kaeng Khiew Waan Tow Hoo

Vegetables

蔬菜类

Phad Pak Miang Khai

炒丛林叶蛋

Wok-fried jungle leaves with egg
锅炒丛林树叶搭配鸡蛋

350

Phad Pak Boong Fai Daeng

炒空心菜

Wok-fried morning glory with oyster sauce
锅炒牵牛花搭配蚝油酱

350

Kana Pla Khem

芥蓝炒咸鱼

Stir-fried kale with salty fish
快炒芥蓝搭配咸鱼

390

Phad Pak Ruam

炒什锦菜

Stir-fried market vegetables
快炒时令蔬菜

350

Phad Kapraow Hed Ruam

炒什锦蘑菇甲抛

Wok-fried mixed mushrooms, garlic, chilli and hot basil
锅炒什锦蘑菇搭配蒜头、辣椒和罗勒

480

P Contains Pork
含猪肉

 Vegetarian
素食

 Spicy
辛辣

Prices are in Thai Baht, subject to 10% service charge and 7% government tax.
价格以泰铢为单位，须征收10%的服务费和7%的政府税。

Please inquire with senior management if you have any dietary restrictions, allergies or special considerations.
如果您有任何饮食限制、过敏或特别注意事项，请咨询我们的高层管理人员。



Phad Pak Miang Khai



Kana Pla Khem



Phad Pak Ruam



Phad Pak Boong Fai Daeng



Phad Kapraow Hed Ruam

Desserts

甜点

Khao Niew Ma Muang

糯米芒果

Mango with sticky rice and coconut cream
芒果搭配糯米和椰奶

300

Ruam Mit

什锦甜点

Mixed rice jelly with coconut milk
什锦米果冻搭配椰奶

280

Tub Tim Krob

椰香石榴

A Phuket favourite made with water chestnuts and jackfruit
普吉最爱之一，由荸荠和菠萝蜜制成。

300

P Contains Pork
含猪肉

 Vegetarian
素食

 Spicy
辛辣

Prices are in Thai Baht, subject to 10% service charge and 7% government tax.
价格以泰铢为单位，须征收10%的服务费和7%的政府税。

Please inquire with senior management if you have any dietary restrictions, allergies or special considerations.
如果您有任何饮食限制、过敏或特别注意事项，请咨询我们的高层管理人员。



Khao Niew Ma Muang



Ruam Mit



Tub Tim Krob

Lod Chong Nam Ka Ti

绿豆条椰奶

Thai pandan noodles in sweet coconut milk
泰式香兰面条搭配甜椰奶

280

Woon Ma Praw Orn

椰汁果冻

Coconut jelly served in a young coconut shell
椰子壳内含椰汁果冻

280

1 Tim Ruam Mit

什锦雪糕

3 scoops of Thai ice cream sundae with a selection of garnishes
3勺泰式圣代冰淇淋搭配精选饰菜

300

Ponlamai Ruam

什锦水果

Assorted seasonal fruits
时季水果拼盘

350

P Contains Pork
含猪肉

 Vegetarian
素食

 Spicy
辛辣

Prices are in Thai Baht, subject to 10% service charge and 7% government tax.
价格以泰铢为单位，须征收10%的服务费和7%的政府税。

Please inquire with senior management if you have any dietary restrictions, allergies or special considerations.
如果您有任何饮食限制、过敏或特别注意事项，请咨询我们的高层管理人员。



Woon Ma Praw Orn



1 Tim Ruam Mit



Lod Chong Nam Ka Ti



Ponlamai Ruam